
 
 

Jegyzőkönyv 
 

Iktatószám: 1562-1/2008. 
 
Készült: 2008. január 23.-án az I. sz. Tanácskozóteremben megtartott Ifjúsági és 
Sportbizottság nyílt üléséről 
 
Jelen vannak: a jelenléti íven szereplők 
A jegyzőkönyvet vezette: Bereczné Pálfi Erika 
 
A bizottság elnöke köszöntötte a megjelent bizottsági tagokat. Ismertette a napirendi pontokat. 
Elmondta, hogy 5. napirendi pontként tárgyalja meg a bizottság a támogatási kérelmet.  
 
Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, 4 igen egyhangú szavazattal elfogadta a 
napirendi pontokat, és az ülést megnyitotta. 

 
1. 

 
Javaslat a honvédségi konyha hasznosítására (KGB, PB, OB, ISB, KGY) 

 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet: Elmondta, hogy a Költségvetési és Egyeztető Bizottság 7 igen 
egyhangúlag támogatta az előterjesztést, az Oktatási Bizottság pedig olyan kiegészítéssel, 
hogy  még további gazdasági elemzések készüljenek és a szakmával további egyeztetések 
történjenek.  
A konyhát megtekintették és kisebb összegű, egyszerű beruházással, nagyon korszerű 
központi konyha alakítható ki. 
 
Pál György: A Szociális Bizottság is tárgyalta az anyagot a megelőző bizottsági ülésen. 
Akkor olyan kiegészítés született, miszerint érdemes lenne fontolóra venni, hogy ne a Városi 
Ellátó Szolgálathoz keretein belül működjön, hanem egy külön intézményt kellene létrehozni 
az étkeztetésre. Meg kellene vizsgálni, hogy mi történne akkor, ha egy külön étkeztetési 
társasága lenne a városnak.  
 
Juhászné Dr. Krecz Erzsébet: Elmondta, hogy az ÁFA törvény alapján ÁFA veszteség 
keletkezne, amennyiben saját társaság kezébe adnák az étkeztetést, akkor a rezsi áfáját 
elbuknák, ami igen jelentős. Január 1-től érvényes a rendelkezés. Az anyagban szándékosan 
nincs arról szó, hogy ki az üzemeltetője, ez egy későbbi döntés lesz. 
Egyelőre az a fontos, hogy a  központi konyha kerüljön kialakításra. A létszámokban további 
megtakarítás várható. Hangsúlyozta, hogy nagyon lényeges az energia megtakarítás, mivel a 
mostani főzőkonyhák helyett egy helyen főznének, nagyon sok energiát takarítanának meg. 
 
Jánosi Zoltán: Kérdése volt, hogy az idei költségvetésbe betervezik-e az egyszeri költöztetés 
és egyéb költségeket, hogy ebben az évben meg lehessen valósítani? 
 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet: Azért lenne jó, ha minél előbb döntés születne, mert úgy 
terveznék meg a költségvetést.  
 
Jánosi Zoltán: Az élelmezésvezetőkkel mi lesz, hiszen ezzel a végzettséggel más területen 
nem tud elhelyezkedni. 



 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet: Általában más végzettségük is van, amivel el tudnak 
helyezkedni más területen is. 
 
Jánosi Zoltán: Amennyiben csökkennek a költségek, az étkezési normatívák pedig nem 
csökkennek, fix számok, abban az esetben javul az étkezés minősége, a gyerekek kaphatnak-e  
gyümölcsöt is. 
A bizottságot az érdekli, hogy a gyerekek jobb minőségű ételt kapjanak, arra kell odafigyelni, 
hogy a megtakarítás kvázi ne vesszen el, ne a szülőknek kelljen behordani az iskolába, 
óvodába a gyümölcsöt.  
 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet: Elmondta, érdemes lenne dietetikust alkalmazni a választék 
összeállításában.      
 
Jánosi Zoltán 
 
Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 3 igen, 1 
tartózkodás szavazattal hozta meg az alábbi döntést: 
 
 

1/2008 (01.23) sz. Ifjúsági és Sportbizottság döntés: 
 
Az Ifjúsági és Sportbizottság a honvédségi konyha hasznosítására vonatkozó javaslatot 
megtárgyalta és kéri a Közgyűlés tárgyalását. 
 

3. Javaslat a sportlétesítmények 2008. évi használatára (ISB, OB, KGY) 

 
Pásztor Gyula: Módosítja és egyben korrigálja, hogy  az anyagban a 6900 óra 6800 órára, a 
100 óra tartalék 200 órára módosul.  
 
Jánosi Zoltán: Kérdése volt, hogy az egyesületekkel történt –e egyeztetés? 
 
Pásztor Gyula: Elmondta, hogy megtörtént az egyeztetés. 
 
Pál György: Kérdése volt, hogy a judosok óraszáma miként változott, hiszen kétszer akkora 
helyük lett. 
 
Pásztor Gyula: Növekedett az óraszámuk. 
 
Jánosi Zoltán: Elmondta, hogy egyeztetni kellene az érintett sportszervezetekkel, hogyan 
alakul a Komplexum jövője, mind pedig a városvezetéssel. 
 
Dr. Nagy Árpád: Kérése volt, hogy előbb kapják meg a kiosztásokat, mivel az idő rövidsége 
miatt érdemben nem tud hozzászólni.  
 
Jánosi Zoltán 
 
Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság  4 igen 
egyhangú szavazattal hozta meg az alábbi döntést: 
 



 
 

2/2008 (01.23) sz. Ifjúsági és Sportbizottság döntés: 
 
 
A Bizottság megtárgyalta és elfogadta az AGRIA-KOMPLEXUM Kft. kezelésében lévő 
sportlétesítmények használatára tett javaslatot és a következő döntést hozta: 
 

Létesítmény Sportszerv. 
2007. évi 
órakeret 

2007. évi 
igénybevétel 

Egyenleg 
(óra) 

Közokt.I. 
ált. jav. 
2008.évi 
órakeret 

ISB által 
javasolt 
2008.évi 
órakeret 

Agria RC 380,0 261,0 119,0 280 280 
SHS Eger-Eszterházy  
SE 150,0 157,5 -7,5 150 150 

Egri Városi Sportiskola 400,0 540,0 -140,0 450 450 

EKF-HÉSZ Gépszolg SE 100,0 95,0 5,0 100 100 

Dr. Kemény F. Ált. Isk. 180,0 219,5 -39,5 260 260 

ADSB 50,0 36,0 14,0 40 40 

KDSB 50,0 19,5 30,5 30 30 

Plútó SE 10,0 0,0 10,0 0 0 

Dobó Katica SE 20,0 0,0 20,0 0 0 

Egri Focisuli SE 10,0 0,0 10,0 0 0 
Egri Futball C. 
(up.+feln.) 10,0 6,5 3,5 10 10 

Agria TSE Kistérségi 50,0 14,5 35,5 20 20 

K
örcsarnok 

Összesen: 1 410,0 1 349,5 60,5 1340 1340 

Egri Vasas Judo Sz.o. 320,0 403,0 -83,0 350 350 

AIKIDO 250,0 275,5 -25,5 250 250 

Polgárőr Egyesület 30,0 3,0 27,0 30 30 
Egri Futball C. 
(up.+feln.)  0,0 4,0 -4,0 0 0 

Gárdonyi Géza C.Gimn.  0,0 0,0 0,0 80 80 

Galéria 

Összesen: 600,0 685,5 -85,5 710 710 

Egri Városi Sportiskola 300,0 493,0 -193,0 400 400 

Városi Vívó Klub 300,0 266,0 34,0 280 280 

Dr. Kemény F. Ált. Isk. 250,0 227,0 23,0 150 150 

AIKIDO 25,0 0,0 25,0 0 0 

Dobó Katica SE 25,0 17,5 7,5 20 20 
Egri Futball C. 
(up.+feln.)  25,0 99,5 -74,5 50 50 

Gárdonyi Géza C.Gimn.  0,0 0,0 0,0 200 200 

Edzőterem 

Összesen: 925,0 1 103,0 -178,0 1100 1100 

ADSB 40,0 53,0 -13,0 50 50 

KDSB 40,0 18,5 21,5 30 30 

Heroes (ameriakai foci) 0,0 33,0 -33,0 30 30 

Iskolák (testn. óra) 700,0 664,0 36,0 650 650 

Stadion 

Összesen: 780,0 768,5 11,5 760 760 



Dobó Katica SE 50,0 53,5 -3,5 50 50 

ADSB 50,0 9,5 40,5 25 25 

KDSB 50,0 33,5 16,5 40 40 

Egri Focisuli SE 120,0 103,5 16,5 100 100 

Plútó SE 120,0 139,0 -19,0 100 100 
Egri Futball C. 
(up.+feln.) 505,0 1 588,5 -1 083,5 1200 1200 

Heroes (amerikai foci) 150,0 79,0 71,0 100 100 

Felsővárosi 
Sporttelep 

Összesen: 1 045,0 2 006,5 -961,5 1615 1615 

HMÖ SE 500,0 500,0 0,0 450 450 

Tranzit T.-ÁFÉSZ SC 500,0 428,0 72,0 450 450 
Asztalitenisz 
Csanok 

Összesen: 1 000,0 928,0 72,0 900 900 

Egri Nyomda SE 120,0 120,0 0,0 120 120 
Széchenyi SE 120,0 114,5 5,5 120 120 Tekecsarnok 

Összesen: 240,0 234,5 5,5 240 240 

              

Mindösszesen: 6 000,0 7 075,5 -1 075,5 6660  6660 
 
 

Egyéb sporteseményre biztosított órakeret 

2007. 
évben 
igénybevett 
óra 

2008. 
évben 
Közoktatási 
Iroda által 
javaslata 

2008. évben 
Ifjúsági és 
Sportbizottság 
által javaslata 

Játék. focitorna (Felsőv. Sporttelep össz. műfüv. pálya) 63,0 64 64 
Szüreti Kupa (Körcsarnok,  röplabda-torna) 7,5 8 8 
Dobó Kupa (Körcsarnok, kosárlabda-torna) 8,5 10 10 
EVSI (Körcsarnok, nemzetk. kosárlabda-torna) 23,5 24 24 
Dobó Katica ( Felsőv. Spt. 2 műfüv.kisp., női labdarúgó-
torna) 

14,0 
14 14 

Magyar Zen Bu Kan Kempo (Körcsarnok) 12,5 0 0 
Grasshoppers Akr. Rock & Roll (Körcsarnok) 19,5 20 20 

Összesen: 148,5 140 140 
Mindösszesen:     6800 6800  6800 

Tartalék:       200  200 
 
 

4. Javaslat a nevelési- oktatási intézmények alapító okiratának módosítására (OB., JÜB., 
Kgy.) 

 
Ballagó Zoltán: Elmondta, hogy a kiküldött anyagokhoz képest két módosító javaslat lenne. 
Az egyik a Városi Ellátó Szolgálat alapító okiratára vonatkozik.  
Az Ifjúsági és Sportbizottságot közvetlenül a Városi Sportiskola érinti, amely alapító 
okiratának módosítására vonatkozó részt a 32. pont és a 32. sz. melléklet tartalmazza. A régi 
alapító okiratban nem szerepelt a TEÁOR, most beillesztettük, a szakágazat száma módosult. 
Január 1-től változott a TEÁOR, az első Közgyűlésre lehet bevinni a javaslatot.  



Az Oktatási Bizottság 5 igen egyhangúlag támogatta, kérte az Ifjúsági és Sportbizottság is 
támogassa az anyagot.  
 
 
 
Jánosi Zoltán 
 
Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 4 igen 
egyhangú szavazattal hozta meg az alábbi döntést: 
 
 

3/2008 (01.23) sz. Ifjúsági és Sportbizottság döntés: 
 

A bizottság támogatja a nevelési- oktatási intézmények alapító okiratának módosítására 
vonatkozó javaslat Közgyűlés általi megtárgyalását. 
 
 
 

1. Előterjesztés az Agria Komplexum Kft. által üzemeltetett Dr. Kemény Ferenc 
Sportcsarnok I. emeleti helyiségének (volt büfé) átalakítására (ISB, KGB, Kgy) 

 
Pásztor Gyula: A fedezete megvan a költségvetés tartalékában, az árajánlat alapján a 
beruházás költségét is jelezte a Város és Területfejlesztési Iroda 1779 ezer Ft értékben. 
Kérte, hogy a bizottság támogassa a javaslatot. 
 
Jánosi Zoltán 
 
Kérdés, hozzászólás nem lévén, kéri, szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 4 igen 
egyhangú szavazattal hozta meg az alábbi döntést: 
 
 

4/2008 (01.23) sz. Ifjúsági és Sportbizottság döntés: 
 

1. Eger Megyei Jogú Város Közgyűlése hozzájárul az Agria Komplexum Kft. 
kezelésében lévő Kemény Ferenc Sportcsarnok első emeletén (a volt büfé helyén), az 
edzőterem kialakításához szükséges beruházások elvégzéséhez a 2007. évi fejlesztési 
célú pénzeszköz (II/216 - Agria-Komplexum Kft. által működtetett ingatlanok 
beruházása címszám) pénzmaradványa terhére. 

 
5. Kérelem: 
 
Jánosi Zoltán: Szent – Györgyi Albert DSE benyújtott egy kérelmet, Tóth Réka „A” 
kategóriás aerobic versenyző külföldi versenyen történő szereplésére támogatást kér.  
 
Csányi Barna: A kislány tehetséges, segítséget kell neki nyújtani, támogatni kell 50 000 Ft-tal.  
 
Jánosi Zoltán: Elmondta, hogy a javaslata 100.000 Ft, ennyivel járuljon hozzá a bizottság a 
kislány versenyzéséhez, hiszen lesz komoly szülő befizetés is.  
 
Pásztor Gyula: Az iroda részéről megvan a fedezet a támogatás kifizetéséhez. 



 
Jánosi Zoltán: Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapította, hogy  4 igen egyhangúlag támogatta a bizottság a versenyeztetést. 
 

5/2008 (01.23) sz. Ifjúsági és Sportbizottság döntés: 
 
Szent – Györgyi DSE benyújtott kérelmét, Tóth Réka „A” kategóriás aerobic versenyző 
külföldi versenyen történő szereplését az Ifjúsági és Sportbizottság saját hatáskörben 100.000 
Ft-tal támogatta. 
 
 

Kmf. 
 
 
Bereczné Pálfi Erika 
jegyzőkönyvvezető 

Jánosi Zoltán 
elnök 

 
 


